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Адрес Consol Speciality Glass Plant 
Consol Glass / Ardagh Glass Group 
P.O. Box 863, 50 Delfos Road  
Pretoria West  
Pretoria 0001

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Manufacturer of Tableware, Pressed Glass, Blown Glass, Stemware

(Factory closed: CSG specialises in producing packaging solutions for niche brands.

Our key success has been our flexibility and responsiveness. By combining flexible manufacturing techniques and careful planning with our total
dedication to customer service, we are able to offer reduced lead times on new product development. We can also manage shorter run lengths and we
hold sufficient stock for repeat orders.

The specific container glass markets we serve include: Wine - Still, Sparkling, Cap Classique, Fortified Wines Spirits - Brandy, Cane, Gin, Tequila,
Vodka, Shooters, Rum, Fruit Spirits, Liqueurs, Cocktails Cosmetics - Perfume, Deodorant, Hair Care, Skin Care, Nail Varnish Pharmaceutical - Tablets,
Liquid medicine, Vaccine, Poison Mineral Water - Sparkling & Still Food - Olive Oil, Vinegar, Sauces, Jams, Preservatives, Spices, Spreads, Chutney

The range of glass colours produced in our furnaces include flint, dark amber and antique green. In our forehearth colouring unit we produce colours
that include cobalt blue, dead leaf green, georgian green, emerald green and tawny.

Company Profile of Consol Speciality Glass Plant

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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